

1, Download firmware file, and un-zip it to get jedi.img file. And save in an empty USB flash drive.

2, Power off device (easy way is un-plug power connector from device), then insert USB flash drive, and power on (re-plug power connector to device). Usually LED of device will flash few seconds then stop flashing. Right now, please pull out USB flash drive and check it on your computer, if the jedi.img file has been disappeared, it means firmware updating is successful.

3, On download link, we often offer standard firmware only, and please find out the model number as same as you bought. And for other inquiry, please go to FAQ to look for the answers or send us mail.

4, For ezcap295 and ezcap292, they have two firmware for recording part and system part. And jedi.img file is for recording part, and MERGE.bin file for system part. Updating by jedi.img is same as above guide. And updating MERGE.bin is: copy the file in USB flash drive, and insert USB host of device, and go Menu – Update Firmware by remote control or buttons to finish firmware updating.

1, 下载固件程序，解压缩并得到 jedi.img 文件。将其保存在空白的 U 盘中。

2, 关闭设备电源 (简易方法就是从设备拔掉电源插头)，然后插入 U

盘到设备,再启动设备电源(重新插上电源插头).通常设备 LED 会开始闪烁,几秒后停止闪烁.此时拔掉 U 盘并插到电脑确认,如果 jedi.img 文件消失了则表示固件程序升级成功。

3, 网站下载链接我们通常仅仅会提供标准固件程序,请你确认你购买的具体型号并找到它.如果你需要其它特别的需求,请在对应的常见问题链接去寻找答案,或直接给我们写邮件。

4, ezcap295 和 ezcap292 比较特别,它们有两个固件程序。jedi.img 文件用于录制部分, MERGE.bin 文件适用于系统部分。jedi.img 文件的升级与上述步骤一样。MERGE.bin 文件升级如下: 拷贝文件到 U 盘,插到设备的 USB host 接口,通过遥控器或按键选择菜单 - 更新程序,并按照提示操作直至完成固件程序升级。